
Rada školy pri Základnej škole s materskou školou Samuela Timona, Trenčianska Turná 30, 

v Trenčianskej Turnej 

 

Zápisnica z IV. riadneho zasadnutia Rady školy                                                            

konaného dňa 14.02.2024 o 17:00 hod v počítačovej učebni - budova 1. stupňa. 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 

 

Program: 

 

1. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov základnej, materskej školy a ŠKD Základnej 

školy s materskou školou Samuela Timona, Trenčianska Turná 30 za 1. polrok školského roka 

2023/24. 

2. Informácia o projektoch, aktivitách a materiálno-technickom zabezpečení ZS s MŠ a školskej  

jedálne v 2. polroku školského roka 2023/24. 

3.   Výročná správa o činnosti RŠ za rok 2023. 

4.   Diskusia, rôzne. 

5.   Záver. 

 

Priebeh zasadnutia: 

1. Zasadnutie rady školy otvorila a viedla predsedníčka rady školy PhDr. Alena Porubanová. 

Privítala všetkých prítomných členov rady školy aj hostí – vedenie ZŠ s MŠ Samuela Timona 

v Trenčianskej Turnej. 
  

2. Predsedníčka rady školy zistila počet prítomných na zasadnutí a konštatovala, že rada školy je 

uznášania schopná. Prítomných členov na zasadnutí bolo 10. 

 

3. Určeným zapisovateľom zápisnice je pani Miriam Mináriková a overovateľka Janka Maňová. 
  

4. Návrh programu bol oznámený vopred v pozvánke všetkým členom rady školy. Návrh programu 

predniesla predsedajúca a k programu neboli vznesené žiadne návrhy  ani pripomienky. 
  

5. V súlade s programom rokovania pani riaditeľka Mgr. Katarína Dudáková dala slovo zástupkyni 

pre II. stupeň ZŠ Mgr. Monike Priščákovej, ktorá informovala o novom školskom roku 2023/2024 

(počty žiakov ZŠ k 1.2.2024 – 428 žiakov, neklasifikovaných 10 zahraničných, prospelo 

s vyznamenaním 246 žiakov, prospelo veľmi dobre 97 žiakov), boli udelené na pol roka 3 

napomenutia a jedno pokarhanie triednym učiteľom. Zástupkyňa pre I. stupeň ZŠ Mgr. Oľga 

Závacká predstavila aktivity, ktoré sa za prvý polrok zrealizovali. (didaktické cvičenia a hry, 

lampiónový sprievod, tematické dni, rovesnícke aktivity, simulovaný biatlon, vianočný koncert, 

divadielko Čert a Káča, deň bez mobilu a bez internetu) V spolupráci so školskou psychologičkou sa 

učitelia a žiaci venovali prevencii, zvládaniu emócií, poruchám správania, budovaniu sociálnych 

vzťahov. Špeciálny pedagógovia sa venovali adaptácii 1 a 5 ročníka, a tiež v škole prebieha od 6 

ročníka diskusia o problematike užívania „moderných“ nebezpečných a škodlivých látok (e-cigarety, 

žuvací tabak, nikotínové vrecko, snus, HHC, HHC-P...), ktoré sú nielen pre mladý organizmus 

nevhodné. Náročnosť problematiky predurčuje pokračovať v edukácii aj prostredníctvom iných 

foriem do budúcna. Žiaci sa zúčastňovali rôznych súťaží: iBobor, pytagoriáda, Trenčiansky 

robotický deň, olympiáda v SJ a ANJ, Hviezdoslavov Kubín, ale aj v športoých súťažiach ako 

bedminton, volejbal a florbal. Pani riaditeľka zdôraznila prípravu žiakov 9. ročníka na testovanie. 



Predstavila projekty, ktorými vynovujú školskú jedáleň – nový mangel, vymieňajú sa skrinky 

v zborovni, remeselná trieda prešla premenou na triedu pre prvákov, do ktorej sa bude dokupovať 

potrebné príslušenstvo. Škola získala tablety do školy z projektu Digitálny koordinátor, tiež nakúpila 

interaktívne knihy na geografiu a vlastivedu. Zhrnula jednotlivé personálne zmenyna pôde ZŠ, ktoré 

prebiehajú v škole. Školský klub detí organizoval karneval, tiež sa chystá zmena platieb za družinu, 

stravu... cez edupage. Zástupkyňa pre materskú školu Katarína Blažejová informovala o školskom 

roku v škôlke (počet žiakov MŠ k 1.2.2024 – 136 detí), počet detí na zápis je 57. Informovala 

o personálnych zmenách v škôlke a tiež o ich aktivitách. (pečenie medovníčkov, fašiangy, páranie 

peria, vystupovanie v DSS či Vítanie nových občiankov na obecnom úrade) Nová vedúca školskej 

jedálne Monika Kohútová informovala o počte stravníkov (136 detí MŠ, 160 detí I. stupňa, 172 detí 

II. stupňa, 110 dospelých a 20 seniorov z DSS). Zhrnula personálne zmeny v jedálni, spôsob a výšku 

platieb za stravu a predstavila nákup inventáru do jedálne. 

 

5. Predsedníčka rady školy PhDr. Alena Porubanová predniesla Výročnú správu o činnosti RŠ za rok 

2023.  

 

Uznesenie č. 6/05-2023-RŠ 

Rada školy 

schvaľuje 

Výročnú správu o činnosti RŠ za rok 2023. 
Hlasovanie: prítomných: 10         za: 10           proti: 0           zdržal sa: 0                                                           

Uznesenie bolo prijaté.  
 

6.  V rámci rôzneho vyjadrila žiadosť Ing. Marcela Kanabová (za rodičov základnej školy) posielať 

aspoň malé písomky domov, aby rodičia priebežne mohli sledovať, v čom majú ich deti rezervy 

a snažili sa tak zlepšiť ich prospech. Riaditeľka školy prisľúbila, že na najbližšej porade skúsia nájsť 

spolu s učiteľmi vhodné riešenie.  

 

9. Na záver sa predsedníčka rady školy poďakovala prítomným za účasť a o 18:10 hod ukončila 

zasadnutie. 

 
 

 

  

V Trenčianskej Turnej, 14.02.2024                           Zapísala: Miriam Mináriková                  
  

                                                                                          

 
 

                                                                                   Overila:  Janka Maňová 

 
 

  

Prílohy: 1. Prezenčná listina  

              2. Výročná správa o činnosti RŠ za rok 2023 

               

 


